
 
Reactie consultatie MR Diergezondheid door Sectorraad Paarden 
 
De Sectorraad Paarden (SRP) heeft kennis genomen van de MR Diergezondheid. SRP ziet 
dat er veel werk is verzet door medewerkers van het ministerie van LNV en dat door de korte 
lijnen in het voortraject al veel van deze regeling bekend en besproken was. Echter hoewel 
er door het ministerie ingezet wordt op communicatie van de wijzigingen die de AHR 
betekent voor primaire houders, constateert de SRP dat er meer inzet nodig is om de volle 
breedte van de paardensector te bereiken. De inzet van de reguliere communicatie capaciteit 
van de sector zelf is volop ingezet, maar niet afdoende om met name de ongeorganiseerden 
in de paardensector te bereiken. Uitbreiding van capaciteit is mogelijk, mits er middelen voor 
handen zijn. 
 
Aangaande de regeling merkt de SRP de volgende zaken op: 

• Par. 6.2: Wijziging regeling dierlijke producten:  
Deze regeling gaat ook gelden voor inrichtingen waar levende producten van 
paardachtigen worden gewonnen (hengstenstations e.d.). Locaties moeten worden 
geregistreerd en aanvullend wordt ook de dierenarts van het centrum daarbij 
geregistreerd. Het verschil tussen instellingen die worden geregistreerd vs erkend wordt 
uit de toelichting nog niet voldoende duidelijk; registratie is alleen voor de nationale 
markt, erkenning ook voor internationale markt. Kan er ook worden overgegaan tot een 
internationale erkenning, en hoe is die procedure dan?  

 
• Hoofdstuk 5a: Registratie en erkenning van inrichtingen:   
SRP spreekt bezorgdheid uit over de implementatie van dit nieuwe aspect voor de sector 
in de registratie van inrichtingen waar paardachtigen worden gehouden. Het betreft een 
wijziging waarvoor bedrijven meer tijd nodig hebben en dat we verwachten dat daar dan 
ook in handhaving rekening mee gehouden wordt gedurende tenminste het eerste jaar. 

 
• Artikel 5b.39: Termijn identificatie: 
Termijn identificatie gaat over de termijn vanaf de geboorte van een paardachtige. Mogen 
wij hieruit concluderen dat wij spreken over de groep paardachtigen die na 1 juli 2009 
verplicht werd om met een transponder/chip geïnjecteerd te worden ten behoeve van 
identificatie? En dat de groep voor 1 juli 2009 niet met terugwerkende kracht alsnog 
verplicht wordt om een paardachtigen te chippen? 

 
 


